
Stojaki na rowery i drogi pożarowe
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Więcej stojaków dla rowerów oraz drogi pożarowe w rejonie Pałacu Wielopolskich – w tych tematach

interpeluje radny Łukasz Maślona.

Radny Łukasz Maślona złożył dwie interpelacje. Pierwsza z nich dotyczy zwiększenia liczby

stojaków na rowery, szczególnie w centrum miasta. Dodatkowo radny pyta czy Miasto w jakiś

sposób dba o usuwanie pozostawionych od dłuższego czasu i uszkodzonych jednośladów. Druga

interpelacja dotyczy informacji na temat dróg pożarowych w rejonie Pałacu Wielopolskich.

Radnego interesuje jak wyznaczono przebieg dróg, jak wygląda ich obrys, jaką mają szerokość,

oraz czy i w jaki sposób zapewniony jest swobodny dojazd przed wejście wszelkim służbom

ratunkowym.
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